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P r o t o k ó ł  Nr ORN.0012.2.10.2019 

posiedzenia Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki 

Rady Miejskiej w Olecku 

odbytego w dniu 30 października 2019 roku. 

 

 

 Na stan 6 członków Komisji w posiedzeniu udział wzięło 6 – lista obecności                      

w załączeniu. 

 

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji – Dawid Bondarenko. 

 

Protokołowała referent Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru Urzędu Miejskiego w Olecku – 

Alicja Pietranis. 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 Burmistrz Olecka – Karol Sobczak, 

 Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch, 

 Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski, 

 Zastępca Skarbnika – Agata Jeglińska, 

 Kierownik Wydziału Spraw Społecznych, Zdrowia i Bezpieczeństwa – Ewa 

Zalewska-Drozd, 

 Kierownik Wydziału Budownictwa, Inwestycji i Planowania – Alicja Szałkowska, 

 Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Olecku – Edyta Truszczyńska, 

 Kierownik Wydziału Edukacji – Anna Mitin, 

 Kierownik Wydziału Dochodów i Egzekucji – Monika Dudycz-Stefanowska, 

 Projektant studium – Renata Drobny, 

 Projektant studium – Maciej Kaźmierczak, 

 Przedstawiciel lokalnej prasy – Zbigniew Malinowski. 

 

Przewodniczący Komisji – Dawid Bondarenko 

powitał wszystkich przybyłych na posiedzenie komisji i przedstawił proponowany porządek 

posiedzenia: 

 

 Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej. 

 Analiza wniosków złożonych do budżetu gminy na 2020 r. 

 Sprawy wniesione.  

 Wnioski Komisji.  

                                         

Innych uwag do porządku posiedzenia nie zgłaszano. 

 

Komisja  jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia. 

 

 

Do punktu  1 – Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej. 
 

 

projekt uchwały w sprawie wyboru ławników na kadencję 2020-2023 

 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

powiedział, że procedura wyboru ławników dobiega końca. Z możliwych 10 kandydatów na 

ławników zostało zgłoszonych 3. Tajne głosowanie zostanie przeprowadzone po otwarciu 
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obrad. Po orzeczeniu komisji skrutacyjnej zostaną dane wpisane do uchwały, uchwała będzie 

podpisana przez przewodniczącego i dostarczona do Sądu Rejonowego w Olecku. 

 

Pytań, ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano.  

 

Opinia Komisji: 

Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w sprawie wyboru ławników na kadencję 2020-2023. 

 

 

a) projekt uchwały w sprawie zmiany przedstawiciela Gminy Olecko jako członka 

rzeczywistego Unii Miasteczek Polskich 

 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

poinformował, że do tej pory przedstawicielami Gminy Olecko wskazani byli: 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Olecku oraz Burmistrz Olecka. Jednak w stowarzyszeniu 

doprecyzowano interpretację statutu, która wskazuję, na to, że może być tylko jeden 

przedstawiciel. W projekcie uchwały został wskazany Przewodniczący Rady Miejskiej  

w Olecku – Grzegorz Kłoczko. 

 

Pytań, ani uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany 

przedstawiciela Gminy Olecko jako członka rzeczywistego Unii Miasteczek Polskich. 
 

 

b) projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miejscowości Dobki 
 

Kierownik Wydziału Budownictwa, Inwestycji i Planowania – Alicja Szałkowska 

powiedziała, że plan już był procedowany na kwietniowej sesji. Decyzją Wojewody został 

uchylony z powodu kilku uchybień. Podczas 1- ego wyłożenia planu do publicznego wglądu, 

wpłynęła 1 uwaga dotycząca 2 działek – załącznik numer 2 do uchwały. Po drugim wyłożeniu 

do publicznego wglądu nie wpłynęła żadna uwaga. Projekt uzyskał wszystkie wymagane 

ustawą opinie. Jest procedowany po stwierdzeniu zgodności ze studium. 

Odczytała uwagę do planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości Dobki:  „zmiany 

przeznaczenia działki z rolnej na działkę jednorodzinną zabudowy mieszkaniowej” oraz 

„dojazd do wyżej wskazanych działek znajduje się bezpośrednio z drogi powiatowej”. Uwaga 

jest nieuwzględniona w części z uzasadnieniem, że działka nr 6-15/1 znajduje się poza strefą 

zwartej zabudowy i w zasięgu Obszaru Chronionego Krajobrazu Jezior Oleckich, w związku 

z powyższym nie ma możliwości przeznaczenia terenu pod zabudowę mieszkaniową – zakaz 

lokalizacji obiektów budowlanych w pasie szerokości 100 m od linii brzegów rzek, jezior  

i innych zbiorników wodnych, z wyjątkiem urządzeń wodnych oraz obiektów służących 

prowadzeniu racjonalnej gospodarki rolnej, leśnej lub rybackiej. Działka nr 6-20 znajduje się 

w strefie zwartej budowy wsi, jednak nie spełnia wymogów działki budowlanej (odległość 

przyszłej zabudowy od cieku wodnego, nieprzekraczalna linia zabudowy od drogi) w związku 

z czym nie ma możliwości nadania funkcji zabudowy mieszkaniowej. Na terenach R istnieje 

możliwość realizacji zabudowy zagrodowej. Dlatego uwaga jest nieuwzględniona w części. 

 

Projektant studium – Maciej Kaźmierczak 

powiedział, że rozstrzygnięcie nadzorcze zostało oparte na kilku kwestiach, między innymi 

zmiana zapisu „zabudowa adoptowana” na „zachowuje się istniejącą zabudowę”, zmiana 
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wskaźników dla terenów UT1 wprowadzenie zapisu dotyczących scalenia i podziału oraz 

terenów podlegających ochronie na podstawie przepisu odrębnie oraz pojęciem agroturystyki 

na terenach funkcjonalnych MN. 

Główną przyczyną wprowadzenia wymienionych zmian na skutek, których Wojewoda wydał 

rozstrzygnięcie unieważniające, był stosunkowo długi czas zamieszczenia nad naszym 

projektem – około 1 roku z powodu oczekiwania na decyzję ministra dotyczącą wyłączenia 

gruntów z produkcji wolnej. W tym czasie podejście Wojewody do niektórych kwestii 

planowania uległo zmianie, dlatego wprowadziliśmy pewne zmiany chcąc uniknąć 

unieważnienia tej uchwały.  

Zgodnie z uwagami przedstawionymi przed Wojewodę, wszystkie zmiany zostały 

wprowadzone do tekstu planu. Uchwała jest gotowa do ponowienia procedury od momentu 

wyłożenia do publicznego wglądu. Wprowadzone zmiany nie naruszają interesu prawnego 

zainteresowanych podmiotów. Do uwag odnieśliśmy się szczegółowo w piśmie z dnia 17 

czerwca 2019r.  

 

Pytań, ani uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja  jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości Dobki. 

 

 

c) projekt uchwały w sprawie zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Olecko 

 

Kierownik Wydziału Budownictwa, Inwestycji i Planowania – Alicja Szałkowska 

poinformowała, iż na Sesji Rady Miejskiej w Olecku Burmistrz Olecka zgłosi wniosek  

o zdjęcie z porządku obrad projekt uchwały w sprawie zmiany studium uwarunkowań  

i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Olecko. 

 

 

d) projekt uchwały w w sprawie utworzenia jednostki organizacyjnej gminy Olecko 

- Dziennego Domu "Senior+" w Olecku, włączenia go do Miejskiego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Olecku 

 

Kierownik Wydziału Spraw Społecznych, Zdrowia i Bezpieczeństwa – Ewa Zalewska-Drozd 

poinformowała, że celem projektu uchwały jest zapewnienie wsparcia seniorom poprzez 

umożliwienie im korzystania z oferty na rzecz ich społecznej aktywizacji, oferty 

prozdrowotnej, aktywności ruchowej, edukacyjnej, kulturalnej, rekreacyjnej i opiekuńczej. Z 

Urzędu Wojewódzkiego zostały pozyskane środki finansowe a remont lokalu przy ulicy 

Parkowej 7. W związku z tym 1 stycznia 2020 r. Dzienny Dom „Senior +” zostanie otwarty 

dla 16 osób powyżej 60 roku życia. Ze struktur Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 

zostanie wyłączony Środowiskowy Dom Samopomocy i będzie odrębną jednostką 

organizacyjną, w to miejsce wejdzie jednostka organizacyjna Dzienny Dom „Senior +”. 
 

Pytań, ani uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie utworzenia 

jednostki organizacyjnej gminy Olecko - Dziennego Domu "Senior+" w Olecku, włączenia 

go do Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Olecku. 
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e) projekt uchwały w sprawie zmiany statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Olecku 

 

Kierownik Wydziału Spraw Społecznych, Zdrowia i Bezpieczeństwa – Ewa Zalewska-Drozd 

powiedziała, że od 1 stycznia 2020 r. planowane jest wyodrębnienie Środowiskowego Domu 

Samopomocy jako nowej jednostki organizacyjnej. W to miejsce włączy się nowa struktura, 

czyli Dzienny Dom „Senior +”, który będzie funkcjonował w strukturach Miejskiego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Olecku. Nie będzie to odrębna jednostka organizacyjna, ze względu na 

niewielkie zatrudnienie. Jest proponowana zmiana nazewnictwa stanowiska osoby 

zarządzającej ośrodkiem z „kierownika” na „dyrektora” Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społeczne, ponieważ wymaga tego znaczna ilość pracowników. W konkretnych sekcjach 

powinna być osoba kierująca zespołem – kierownik, a osoba kierująca wszystkimi sekcjami 

powinna nosić nazwę dyrektora. Zmiana nie wpłynie na funkcjonowanie i koszty działalności 

ośrodka. Jest to jedynie zmiana nazewnictwa spowodowana potrzebą zmiany organizacyjnej. 

 

Pytań, ani uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany statutu 

Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Olecku. 

 

 

f) projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu osłonowego „Teleopieka dla 

potrzebujących mieszkańców Gminy Olecko” na lata 2020 - 2025 
 

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Olecku – Edyta Truszczyńska 

powiedziała, że załącznikiem do uchwały jest przygotowany przez Ośrodek Pomocy 

Społecznej program osłonowy „Teleopieka dla potrzebujących mieszkańców Gminy Olecko”. 

Drugi rok jest realizowany pilotażowy program Marszałka „Teleopieka”. W 2018 r. Gmina 

Olecko podpisała umowę, w ramach tego programu zostało zakupionych 20 aparatów 

wyposażonych w opaskę tzw. przycisk życia. W przypadku zagrożenia, osoba naciska  

przycisk i następuje łączność z operatorem z Gdyni. Następnie pracownik otrzymuje sygnał  

i nawiązuje kontakt z rodziną lub służbami. Program jest skierowany do osób powyżej 60 

roku życia, samotnych, mających problemy z poruszaniem się. Pracownik Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Społecznej jest gminnym koordynatorem, raz na 3 miesiące odwiedza 

podopiecznych, przeprowadza monitoring. Program „Teleopieka” jest dwuletni i kończy się  

w grudniu 2019 r. Roczny koszt obsługi programu wynosi 7.500,00 zł bez względu na ilość 

obsługiwanych aparatów.  

 

Członek Komisji - Marcin Roszko  

zapytał, jaki jest koszt jednego aparatu. 
 

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Olecku – Edyta Truszczyńska 

odpowiedziała, że około 380 zł.  

 

Przewodniczący Komisji – Dawid Bondarenko 

zapytał, jakie jest zapotrzebowanie na zakup aparatów do programu. 

 

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Olecku – Edyta Truszczyńska 

powiedziała, na ten moment są 4 osoby oczekujące. 

 

Innych pytań, ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 
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Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

programu osłonowego „Teleopieka dla potrzebujących mieszkańców Gminy Olecko” na 

lata 2020 – 2025. 

 

g) projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości 
 

Kierownik Wydziału Dochodów i Egzekucji – Monika Dudycz-Stefanowska 

poinformowała, że określenie wysokości stawek podatku od nieruchomości należy do 

kompetencji Rady Miejskiej. Maksymalna wysokość stawek kwotowych obwieszczana jest 

przez Ministra Finansów. W roku 2019 do roku 2018 wskaźnik wyniósł 101,8 (wzrost cen  

o 1,8%). W projekcie uchwały zostały zaproponowane maksymalne wysokości stawek  

z wyjątkiem:  

 stawki od budynków związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej, 

 stawki od budowli wykorzystywanych jako rurociągi i przewody sieci wodociągowej 

oraz budowli służących do odprowadzania i oczyszczania ścieków.  

Podczas posiedzenia Komisja Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji Rady 

Miejskiej w Olecku został złożony wniosek o zmianę wysokości w stosunku do 

zaproponowanych przez Burmistrza stawek: 

 stawki od gruntów pozostałych obniżyć z proponowanych 0,5 zł od 1 m² do 0,46 zł od 

1 m², 

 stawki od budynków mieszkalnych obniżyć z proponowanych 0,81 zł od 1 m² do 0,75 

zł od 1 m², 

 stawki od budynków pozostałych, w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej 

statutowej działalności pożytku publicznego przez organizacje pożytku publicznego 

obniżyć z proponowanych 8,05 zł od 1 m²  do 7,5 zł od 1 m²,  

 stawki od budynków związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej oraz od 

budynków mieszkalnych lub ich części zajętych na prowadzenie działalności 

gospodarczej zwiększyć z proponowanych 23,07 zł od 1 m²  do 23,80 zł od 1 m². 
 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

powiedział, że wiele samorządów jest zmuszonych do zwiększenie stawek podatkowych, aby 

pozyskiwać pieniądze na wkład własny.  

 

Członek Komisji – Wacław Olszewski 

zapytał, jaka byłaby kwota gdybyśmy wszystkie stawki zwiększyli.  

 

Kierownik Wydziału Dochodów i Egzekucji – Monika Dudycz-Stefanowska 

odpowiedziała, że byłoby to 219.000,00 zł ze stawek od budynków  związanych  

z prowadzeniem działalności gospodarczej, oraz 518.000,00 zł ze stawek od budowli 

wykorzystywanych jako rurociągi i przewody sieci wodociągowej oraz budowli służących do 

odprowadzania i oczyszczania ścieków, łącznie byłoby to 738.000,00 zł.  

 

Członek Komisji – Wacław Olszewski 

zadał pytanie o jaką kwotę byłby to wzrost w stosunku do stawek obowiązujących w tym 

roku. 

 

Kierownik Wydziału Dochodów i Egzekucji – Monika Dudycz-Stefanowska 

odpowiedziała, że wzrost dochodu Gminy wynosiłby prawie 1.630.000,00 zł, nie tylko ze 

względu na wzrost stawek, ale także wzrost bazy.  
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Członek Komisji - Marcin Roszko  

zapytał, czy zakłady, które należą do strefy ekonomicznej płacą podatek od nieruchomości.  

 

Kierownik Wydziału Dochodów i Egzekucji – Monika Dudycz-Stefanowska 

odpowiedziała, że w strefie ekonomicznej podatek od nieruchomości jest należny od 

podmiotów. Na terenach aktywności gospodarczej zgodnie z obowiązującą uchwałą Rady 

Miejskiej podmioty, które nabywają nieruchomość na terenach gminy, korzystają 

obligatoryjnie ze zwolnienia od gruntów przez 2 lata od momentu nabycia od Gminy Olecko. 

Jeżeli rozpoczną inwestycję na tym terenie, to maksymalnie korzystają ze zwolnienia opłaty 

podatkowej do 10 lat.  

 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

powiedział, że wszystkim nam zależy na tym żebyśmy się rozwijali. Biorąc pod uwagę 

przedsiębiorców, którzy są także pracodawcami, chcemy żeby ich baza się rozwijała, dlatego 

obarczyliśmy ich przedstawionymi stawkami.  

 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

powiedział, że wkład własny do pozyskanych środków na przyszły rok wynosi 11.000.000,00 

zł, przy budżecie inwestycyjnym wkładu własnego na ten rok ok. 4.500.000,00 zł.  

 

Członek Komisji – Wacław Olszewski 

powiedział, że do tej pory stawki podatkowe nie były podwyższane. Podwyżki są znaczące 

dla mieszkańców w szczególności tych biedniejszych. Jednak z drugiej strony pozyskane 

pieniądze chcieliby pomnożyć lub zainwestować.  

 

Członek Komisji - Marcin Roszko  

zaproponował, aby przyjąć stawki przedstawione przez Komisję  Oświaty, Kultury, Promocji 

Gminy, Sportu i Rekreacji. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji - Rafał Cezary Bielawski   

powiedział, że przedsiębiorcy i tak będą obciążeni wzrostem płacy minimalnej. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

powiedział, że jako samorząd powinni patrzeć bardziej odpowiedzialnym okiem pod każdym 

kątem. Trzeba mieć odwagę i podejmować niepopularne decyzje. Podwyżek nie było od 6 lat, 

natomiast teraz występują okoliczności, które zmuszają do zwiększenia stawek.  

 

Więcej pytań, ani uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja, przy 3 głosach za i 3 głosach wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości.  

 

 

h) projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na decyzję Burmistrza Olecka  

o nieutworzeniu w roku szkolnym 2019/2020 klasy I w Szkole Podstawowej  

w Kijewie 

 

Kierownik Wydziału Edukacji - Anna Mitin 

powiedziała, że projekt uchwały był już omawiany na poprzednich Komisjach oraz Sesji 

Rady Miejskiej w Olecku, gdzie został zdjęty z porządku. Burmistrz wykorzystując art. 205 
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ust. 10 ustawy wprowadzającej prawo oświatowe, skorzystał z możliwości wskazania 

realizacji obowiązku szkolnego uczniom w Szkole Podstawowej w Gąskach. Burmistrz 

podtrzymuje swoje stanowisko w tej sprawie. Kurator Oświaty nie ustosunkował się do 

pisma, które zostało do niego wysłane. Wpłynęło zawiadomienie od wojewody, że wszczyna 

postępowanie w sprawie zatwierdzenia arkuszu organizacyjnego Szkoły Podstawowej  

w Kijewie.  

 

Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch 

powiedziała, że dwa lata temu była propozycja, aby w Szkole w Kijewie uczyły się dzieci  

z Zespołu Wychowania Przedszkolnego oraz klasy I-III, natomiast w Szkole w Gąskach 

starsze dzieci. Jednak na taki podział nie zgodzili się rodzice. 

  

Pytań, ani uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja, odstąpiła od zaopiniowania projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na 

decyzję Burmistrza Olecka o nieutworzeniu w roku szkolnym 2019/2020 klasy I w Szkole 

Podstawowej w Kijewie. 

 

i) projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Olecko na lata 2019-2028 
 

Zastępca Skarbnika – Agata Jeglińska 

oznajmiła, iż  

 

 

Pytań, ani uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

 

Opinia Komisji: 

Komisja (obecnych 5 członków), uwzględniając autopoprawkę burmistrza, jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Olecko na lata 2019-2028. 
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j) projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Olecko na 2019 rok 

 

 

Zastępca Skarbnika – Agata Jeglińska 

powiedziała, że projekt uchwały w sprawie budżetu Gminy Olecko obejmuje zwiększenie 

dochodów ogółem o 678.049,28 zł.  

W dz. 600 – Transport i łączność- zwiększa się plan o 6.294,83 zł, z tytułu dofinansowanie 

kosztów realizacji nowej inwestycji „Budowa drogi gminnej Nr 141035N w m. Dąbrowskie” 

W dz. 750 - Administracja publiczna - zwiększa się plan o 7.573,42 zł, z tytułu otrzymania 

odszkodowania za szkodę dotyczącą kradzieży defibrylatora oraz odszkodowania z tytułu 

pożaru budynku gospodarczego w Olecku przy ul. Grunwaldzkiej 6/13, 6/14 oraz o kwotę 

5.081,03 zł z tyt. prowizji od zadań zleconych. 

W dz. 756 – Dochody od osób prawnych , od osób fizycznych i od innych jednostek 

nieposiadających osobowości prawnej oraz wydatki związane z ich poborem – zwiększa się 

plan o kwotę 578.000,00 zł w tym: o 515.000,00 zł z tytułu wpływu z podatku od 

nieruchomości oraz z tytułu wpływu z opłat za zezwolenia na sprzedaż napojów 

alkoholowych o kwotę 63.000,00 zł. 

W dz. 801 – Oświata i wychowanie- zwiększa się plan o kwotę 6.500,00 zł z tytułu 

otrzymania dotacji celowej z budżetu państwa na dofinansowanie zakupu zmywarki 

gastronomicznej na potrzeby Szkoły Podstawowej Nr 3 w Olecku. 

W dz. 900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska – zwiększa się plan o 74.600,00 zł 

z tytułu wpływu z opłat za korzystanie ze środowiska. 

W związku ze zmianami dochodów, zmienia się tak plan w wydatkach. 

W dz. 600 – Transport i łączność- zwiększa się plan wydatków o kwotę 10.491,38 zł  

z przeznaczeniem na nowe zadanie inwestycyjne” Budowa drogi gminnej Nr 141035N w m. 

Dąbrowskie” oraz zmniejsza się o kwotę 600,00 zł zadanie „Przebudowa drogi Świdry – 

Dzięgiele Nr 141048N ” z przeznaczeniem na „Budowa wiaty na terenie rekreacyjnym- 

Dąbrowskie II” (dz. 921). 

W dz. 700- Gospodarka mieszkaniowa - zmniejsza się plan wydatków o kwotę 60.000,00 zł  

z tytułu nie wykorzystania w roku bieżącym środków przewidzianych na zakup usług 

pozostałych oraz zwiększa się plan o kwotę 2.779,30 zł z tyt. otrzymanego odszkodowania  

z przeznaczeniem na remont budynku. 

W dz. 750- Administracja publiczna- zwiększa się plan wydatków o kwotę 4.000,00 zł na 

wynagrodzenia agencyjno- prowizyjne w celu zapewnienia prawidłowej realizacji prowizji za 

inkaso podatków oraz o kwotę 380,00zł na zakup tablicy informacyjnej zewnętrznej  

w m. Lesk. 

W dz. 758 – Różne rozliczenia, zmniejsza się plan wydatków rezerwy ogólnej o kwotę 

17.196,55 zł z przeznaczeniem na: prowizję za inkaso podatków w kwocie 4.000,00 zł, wkład 

własny na nowe zadanie inwestycyjne” Budowa drogi gminnej Nr 141035N  

w m. Dąbrowskie” w kwocie 4.196,55 zł oraz na aktualizację audytów energetycznych 

budynków (SP nr 1,SP nr 2, SP nr 3) w kwocie 9.000,00 zł. 

 

Członek Komisji - Marcin Roszko 

zapytał jaki jest koszt audytu energetycznego. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

powiedział, że są w posiadaniu audytów energetycznych, które potrzebują aktualizacji. Z racji 

programów norweskich mogą wziąć pod uwagę jednostki oświatowe, więc na uaktualnienie 

jednego audytu potrzeba 3.000,00 zł.  

 

Zastępca Skarbnika – Agata Jeglińska 

przedstawiła kolejne zmiany budżetu Gminy Olecko na 2019 rok w wydatkach: 

W dz. 801 – Oświata i wychowanie- oraz w dz. 854- Edukacyjna opieka wychowawcza: 
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zwiększa się plan wydatków w jednostkach realizujących zadania oświatowe o 1.942.281,03 

zł, zgodnie z załączonym załącznikiem do uzasadnienia , w tym z przeznaczeniem na: 

a) wynagrodzenia i składki od nich naliczane 

b) na pozostałe wydatki bieżące 

zwiększenie planu wydatków spowodowane jest między innymi : 

1) nieplanowanymi podwyżkami płac dla nauczycieli w styczniu i we wrześniu, 

2) wzrostem dodatku za wychowawstwo klasy ( od września), 

3) kosztami zastępstw za nauczycieli/ pracowników przebywających na zwolnieniach 

lekarskich, urlopach macierzyńskich, 

4) wzrostem opłat za energię elektryczną, 

5) korektą odpisu ZFŚS do faktycznej liczby zatrudnionych według stanu na koniec roku 

kalendarzowego. 

Zwiększa się plan wydatków o kwotę 9.000,00 zł z przeznaczeniem na trzy audyty 

energetyczne budynków oraz zwiększa się plan o kwotę 6.500,00 zł z przeznaczeniem na 

zakup zmywarki gastronomicznej do Szkoły Podstawowej Nr 3 w Olecku. Dokonano zmian 

planu wydatków między paragrafami. 

W dz.851- Ochrona zdrowia- zwiększa się plan wydatków o kwotę 63.000,00 zł  

z przeznaczeniem na przeciwdziałanie alkoholizmowi oraz o kwotę 4.794,12 zł na zakup 

defibrylatora. 

W dz. 900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska dokonuje się zmian: 

w rozdz. 90008 - zmniejsza się plan na zadaniu inwestycyjne pn” Zwiększenie różnorodności 

biologicznej fauny i flory dorzecza rzeki Lega w Olecku” o kwotę 1.362.200,00 zł w tym 

wkład własny o 360.000,00 zł, wkład UE o 1.002.200,00 zł, 

w rozdz. 90019- zwiększa się wydatki w paragrafie 4300 o kwotę 74.600,00 zł  

z przeznaczeniem na ochronę środowiska. 

w rozdz. 90095- zmniejsza się plan wydatków w paragrafie 4300 o kwotę 1.500,00 zł  

z przeznaczeniem na doposażenie świetlicy wiejskiej w Gąskach (FS). 

W dz. 921 – Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego : w rozdz. 92109 zwiększa się plan  

o kwotę 1.500,00 zł na doposażenie świetlicy wiejskiej w Gąskach oraz o kwotę 466,00 zł –  

z przeznaczeniem na wyposażenie świetlicy wiejskiej w Kukowie. 

w rozdz. 92195 zwiększa się środki zadania inwestycyjnego „Budowa wiaty na terenie 

rekreacyjnym – Dąbrowskie II” o kwotę 600,00- zł. 

W dz. 926- Kultura fizyczna - zmniejsza się plan wydatków o kwotę 846,00 zł na 

przedsięwzięciu „ Modernizacja boiska wiejskiego na wielofunkcyjne” w sołectwie Kukowo 

z przeznaczeniem na dodatkowe zadania: zakup tablicy informacyjnej w kwocie 380,00 zł 

oraz na zakup wyposażenia do świetlicy wiejskiej w Kukowie w kwocie 466,00 zł. 

 

Pytań, ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja (obecnych 5 członków), uwzględniając autopoprawkę burmistrza, jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Olecko na 2019 

rok. 
 

k) projekt uchwały w sprawie emisji obligacji 
 

Zastępca Skarbnika – Agata Jeglińska 

poinformowała, że do właściwości Rady należy podejmowanie uchwał dotyczących emisji 

obligacji. Emisje zostały wprowadzone do budżetu w czerwcu 2019 r. przy wprowadzaniu 

inwestycji budowa drogi w Możnych.  

 

Pytań, ani uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
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Opinia Komisji: 

Komisja (obecnych 5 członków), uwzględniając autopoprawkę burmistrza, jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie emisji obligacji. 

 

Na tym punkt zakończono.  

 

Do punktu 2 - Analiza wniosków złożonych do budżetu gminy na 2020 r. 

 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

powiedział,iż szacowana kwota na wszystkie wnioski złożone do budżetu gminy wynosi 

około 100.000.000,00 zł. Wnioski są powtarzalne, część z nich jest ujęta w obecnie 

prowadzonych inwestycjach, postępowaniach, wnioskach złożonych o dofinansowanie. Jeżeli 

będą znać kwotę, która pozostanie na inwestycje, dopiero wtedy będą mogli zaplanować co  

z tych dodatkowych wniosków wybrać. 11.000.000,00 zł wynosi wkład własny do 

pozyskanych dofinansowań.  

 

Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch 

poinformowała, że zanim przystąpią do jakiegokolwiek projektu to analizują zapotrzebowanie 

mieszkańców.  

 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

powiedział, że są dwa rodzaje inwestycji: takie, które przyniosą dochód w przyszłości oraz 

takie, które będą przynosić koszty. 

 

Komisja zgłosiła wniosek o przedstawienie zadań  złożonych  do budżetu gminy na 2020 r. 

które zostaną zrealizowane z dofinansowań oraz te które miałyby być finansowane  

z budżetu gminy.                                                                                                                                                                                                                                                     

  

Na tym punkt zakończono.  
 

Do punktu 3 – Sprawy wniesione. 
 

Komisja nie wniosła żadnych spraw. 
 

Na tym punkt zakończono. 
 

Do punktu 4 – Wnioski Komisji 

 

Członek Komisji – Grzegorz Wróblewski  

zapytał czy jest możliwość puszczenia równarki na drogę Dąbrowskie - Dąbrowskie oraz 

Borawskie Małe.  

 

Komisja zgłosiła wniosek o:  
przedstawienie zadań  złożonych  do budżetu gminy na 2020 r. które zostaną zrealizowane  

z dofinansowań oraz te które miałyby być finansowane z budżetu gminy.                                                                                                                                                                                                                                                     

 

Innych wniosków w tym punkcie nie zgłaszano. 

 

Na tym punkt zakończono.  

 

 

Protokołowała 

Alicja Pietranis 

Przewodniczący Komisji 

Dawid Bondarenko 
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